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Abstract (en)
1. A stackable pallet-crate formed of four upright posts (1) rigidly interconnected by a floor member (2), each post (1) carrying sliding channels (5,
6) into which are inserted removable lateral panels (7, 12) ; the internal faces (6) and the external faces (5) of the sliding channels being of uneven
heights, the external face (5) extending over at least the full usable height of the crate, this height being equal to an integer multiple of the width of
the pannel (7, 12) to which is added a substantial fraction (x) of this width, characterized in that the height of the internal face (6) equals the integer
multiple being immediately smaller than said height to which is added a fraction (y) of said height being approximately equal to or smaller than the
previous fraction, so that the difference of heights (x + z) between the internal face (6) and the external face (5) will be approximately equal to or
larger than one panel width (7, 12).

Abstract (fr)
Caisse palette gerbable formée de quatre montants (1) rigidement reliés par un plateau inférieur (2), chaque montant (1) portant des glissières (5, 6)
dans lesquelles s'insèrent des panneaux latéraux amovibles (7, 12). Les faces internes (6) et externes (5) des glissières sont de hauteurs inégales,
la face externe (5) s'étendant au moins sur toute la hauteur utile de la caisse qui est égale à un multiple entier de la largeur du panneau (7, 12)
additionnée d'une fraction substantielle de cette largeur, tandis que la hauteur de la face interne (6) est égale au multiple entier immédiatement
inférieur de ladite largeur additionnée d'une fraction de cette largeur inférieure à la fraction précédente, de sorte que la différence des hauteurs entre
face interne (6) et face externe (5) soit voisine de ou supérieure à une largeur de panneau (7, 12).
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